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Z A P I S N I K 

 
 
 

11. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo, ki je bila v četrtek, 6. 3. 2008 ob 18.00 uri v sejni sobi Službe 
za lokalno samoupravo, Mestne uprave, Mestne občine Ljubljana, Cesta dveh cesarjev 32. 
 
Na začetku seje je predsedujoča ugotovila, da je bilo od 15 članov sveta na seji navzočih 9 članov, kar 
je pomenilo, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA:Aleš Brinar, Dušan Hvala, Branka Lovrečič, Janez Marolt, Nada Mihelčič, 

Dušan Milič, Roman  Rems, Sonja Andreja Seršen, Marija Ana Šalehar  
Stupica in Metka Šemrov-Nikolič.  

 
OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI SVETA: Jasna Knapič Ukmar, Milan Ovnič in Igor Založnik. 
                                                                           
ODSOTNI ČLANI SVETA: Bruno Šneberger in Petra Jereb.  
 
OSTALI NAVZOČI: Katja Vadnal,  Marijana Jakše in  Danica Jereb, vse iz Biotehnične fakultete, 
                                  Anto Bagarič, koordinator četrtne skupnosti in  Jana Zore, koordinatorka IV. 
 
Lista podpisov prisotnih je sestavni del in priloga tega zapisnika.  
 
Predsednica Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Branka Lovrečič je pozdravila prisotne, še zlasti Katjo 
Vadnal, Marijano Jakše in Danico Jereb iz Biotehnične fakultete v Ljubljani ter predlagala dnevni red, 
ki so ga člani Sveta Četrtne skupnosti Trnovo prejeli skupaj s sklicem seje. Ker  predlogov za razširitev 
dnevnega reda ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje naslednji  
 
 

DNEVNI RED: 
 
 

1. Zavarovanje Krakovskih vrtov (predstavitev bo podala dr. Katja  Vadnal). 
2. Izvrševanje Finančnega načrta za Četrtno skupnost Trnovo Mestne občine Ljubljana za leto 2008. 
3. Imenovanje Sosveta za varnost občanov Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
4. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine 
      Ljubljana.  
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   5.   Pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 9 članov sveta. 
Za predlagani dnevni red je glasovalo 9 članov sveta. 
Dnevni red je bil sprejet. 
 

AD 1. 
ZAVAROVANJE KRAKOVSKIH VRTOV (PREDSTAVITEV BO PODALA DR. KATJA  

VADNAL) 
 

Predsednica je povedala, da je Svet Četrtne skupnosti Trnovo pobudo predstavitev Projekta za 
revitalizacijo Krakovskih vrtov na podlagi javno-zasebnega partnerstva predlagal z namenom, da se 
seznani s problematiko in se vključi v proces raziskovanja projekta. Profesorica dr. Katja Vadnal, vodja 
Projekta za revitalizacijo Krakovskih vrtov na podlagi javno-zasebnega partnerstva je opozorila na 
degradacijo, ki poteka na vseh treh vrtovih in se kaže v obliki: 

1. zaraščanje vrtov, 
2. opuščanje obdelovanja, 
3. spremembi namembnosti zemljišča zaradi tega, ker lastniki vrtov ne živijo več tu in nimajo 

interesa obdelovati vrtove. V nadaljevanju je povedala, da je Krakovske vrtove mogoče revitalizirati 
zgolj na podlagi javno-zasebnega partnerstva, saj so zemljišča v zasebni lasti, ki bi ga izvajali kot 
pogodbeno partnerstvo v obliki koncesijskega razmerja in socialnega podjetništva ( Želva, Zavod 
Janeza Levca, invalidske organizacije). Glede prihodnosti Krakovskih vrtov bo izvedena delavnica z 
namenom priprave strategije revitalizacije Krakovskih vrtov v skladu z njihovim zavarovanim statusom 
kulturnega in zgodovinskega spomenika, na kateri bi sodelovali tudi člani Sveta Četrtne skupnosti 
Trnovo, kot nosilci odločanja, kjer bi skupaj oblikovali in dorekli vizijo kaj narediti s Krakovskimi 
vrtovi in kako jo uresničiti. 
V razpravi je predsednica sveta povedala, do jo veseli, da se je začela zaščita vrtov, podpredsednik  
sveta Roman Rems, da je sijajno, da se je po več kot 30 letih propadanja začel nekdo ukvarjati s 
Krakovskimi vrtovi, član sveta Dušan Hvala pa se strinja s projektom revitalizacije, ki mora imeti 
skrbnika, ki naj ga določi Mestna občina Ljubljana. 
 
Po razpravi se je predsednica sveta zahvalila prisotnim za izčrpna poročila in dala na glasovanje   
PREDLOGE  SKLEPOV: 
 
1. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 1/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se je seznanil s problematiko 
propadanja zaščitenih Krakovskih vrtov in podpira Projekta za revitalizacijo Krakovskih vrtov 
na podlagi javno-zasebnega partnerstva. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 2/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana bo pozval in predlagal Mestni občini 
Ljubljana, da določi skrbnika projekta. 
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
3. PREDLOG  SKLEPA ŠTEV. 3/11: 
Člani Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se bodo kot nosilci odločanja 
udeležili delavnice, ki bo namenjena pripravi strategije revitalizacije Krakovskih vrtov v skladu 
z njihovim zavarovanim statusom kulturnega in zgodovinskega spomenika in oblikovanju vizije 
kaj narediti s Krakovskimi vrtovi in kako vizijo uresničiti. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
IZVRŠEVANJE FINANČNEGA NAČRTA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO ZA LETO 2008 

 
Predsednica sveta Branka Lovrečič je povedala, da izvrševanje Finančnega načrta Četrtne skupnosti 
Trnovo Mestne občine Ljubljano za leto 2008 poteka v skladu s sprejetim finančnim načrtom.  
Predsednica sveta je dala na glasovanje  PREDLOGA SKLEPOV: 
 
1. PREDLOG SKLEPA  ŠTEV. 4/11: 
Člani Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o izvedbi 
seminarja o naravovarstvu Krajinskega parka Ljubljansko barje. Seminar bo izvedlo Društvo za 
Ljubljansko barje. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. PREDLOG SKLEPA  ŠTEV. 5/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel sklep o prerazporeditvi 
sredstev: iz podkonta 4029 99 »Drugi operativni odhodki« v višini 250,00 EUR na podkonto 4029 
00 »Stroški konferenc, seminarjev in simpozijev«. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
 

AD 3. 
IMENOVANJE SOSVETA ZA VARNOST OBČANOV ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO 

MESTNE OBČINE LJUBLJANA 
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Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podala poročilo in predlog 
sklepa komisije o imenovanju članov Sosveta za varnost občanov pri Svetu  Četrtne skupnosti Trnovo 
Mestne občine Ljubljana. 
 
Po poročilu predsednice komisije, je predsedujoča dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA štev. 6/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo imenuje naslednje člane Sosveta za varnost občanov pri Svetu  
Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana. 
 
SOSVET ZA VARNOST OBČANOV: 

1. Milan OVNIČ – predsednik 
2. Aleš BRINAR – član 
3. Marija Ana ŠALEHAR STUPICA – članica 
4. Igor ZALOŽNIK – član 
5. Milan STEPIŠNIK – član (zamenjuje ga Otmar REITER) 
6. Miroslav JERONČIČ – član 
7. Miran MEŠKO - član 
 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 4. 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 10.  SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

TRNOVO MESTNE OBČINE LJUBLJANA. 
 

Zapisnik  10.  seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana so člani sveta sprejeli 
skupaj s sklicem seje. 
Predsednica je dala zapisnika v razpravo. Na zapisnik 10. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne 
občine Ljubljana so bile podane naslednje pripombe: 

- podpredsednik sveta Dušan Milič je pripomnil, da v zapisniku ni njegovega predloga, da se pri 
predlogu parcelacije »grajenega javnega dobra« za območje blokovnega dela Trnovega pri 
Ziherlovi ulici doda besedilo »blokovni del Ziherlove ulice od številke 39 do 43; 

- podpredsednik sveta Dušan Milič je pripomnil, da v zapisniku ni njegovega predloga, da se pri 
parcelaciji v skladu z zazidalnimi načrti izdelajo elaborati za blokovni del Trnovega  doda 
besedilo »blokovni del Ziherlove ulice od številke 2 do 10; 

- podpredsednik sveta Dušan Milič je predlagal, da bi v zvezi z umiritvijo prometa po Zeleni poti 
zahtevali postavitev hitrostnih ovir-grbin v križišču Zelene poti in Devinske ulice in ne pri 
Zeleni poti številka 3; 

- podpredsednik sveta Dušan Milič je predlagal, da se pri predlogu pristojnim službam o 
postavitvi količkov na Cesti v Mestni log nasproti Nove Ljubljanske banke za besedo zavaruje 
doda beseda »pločnik«. 

- Članica sveta Nada Mihelčič je predlagala dopolnitev sklepa 16/10 z besedilom, da glede na 
obremenjenost s potniki ob konicah vozi členasti avtobus številka 19. 

 
Po razpravi je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 7 /11: 
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Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana potrjuje zapisnik 10. seje Sveta Četrtne 
skupnosti Trnovo z dne 31. 1. 2008 z naslednjimi popravki: 

- v točki AD1 se sklep številka 1/10 popravi in se pravilno glasi: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana se je seznanil s pripravo predloga 
parcelacije »grajenega javnega dobra« za območje blokovnega dela Trnovega med Karunovo in 
Eipprovo ulico ter med Vogelno, Ziherlovo –bločni del od številke  39 do 43 in Trnovskim 
pristanom. 

- v točki AD1  se sklep številka 3/10 popravi in se pravilno glasi: 
V kolikor bosta predlagani parcelaciji v skladu z zazidalnimi načrti, se bo izdelalo elaborate za 
blokovni del Trnovega v letu 2008, blokovni del Ziherlove ulice od številke 2 do 10 in za Murgle 
pa leta 2009. Pred tem bodo Četrtna skupnost Trnovo in upravniki  blokov dobili elaborate v 
pregled. 
-  v točki AD1 se sklep številka 7/10 popravi in pravilno glasi: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana v zvezi z  umiritvijo prometa v križišču  
Zelene poti  in Devinske ulice zahteva hitrostne ovire-grbine. 

- v točki AD1 se sklep številka 9/10 popravi in pravilno glasi: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga pristojnim službam, da se s 
postavitvijo količkov zavaruje pločnik in pas zelenice  ob Cesti v Mestni log nasproti Nove 
Ljubljanske banke. 

- v točki AD5 se sklep številka 16/10 popravi in se pravilno glasi: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana zaradi starostne strukture prebivalcev 
in stanovalcev Doma starejši občanov Kolezija zahteva takojšnjo vrnitev avtobusnega 
postajališča mestnega potniškega prometa proge številka 19 na Riharjevi cesti ter glede na 
obremenjenost potnikov ob konicah členasti avtobus. 

 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 5. 
POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI TRNOVO MESTNE 

OBČINE LJUBLJANA 
 
1. Član sveta Dušan Hvala je opozoril na neurejenost okolja ob Trnovski cerkvi, ki se je pokazala z 
odprtjem Barjanske ceste in kaže neugleden razgled ob vhodu v Ljubljano. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 8/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana zahteva ureditev okolice med Trnovsko 
cerkvijo in Barjansko cesto.   

Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
2. Član sveta Dušan Hvala je seznanil prisotne člane sveta s katastrofalnimi razmerami glede parkiranja 
okoli predprostora Glasbene šole in predlagal postavitev količkov kot edino rešitev omenjenega stanja. 
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Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 9/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga pristojnim službam, da se s 
postavitvijo količkov zavaruje predprostor Glasbene šole v Ljubljani. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
3. Član sveta Dušan Hvala je opozoril na zaparkirane pločnike na cestah v bližini Gostišča Julči in 
predlagal postavitev količkov zaradi večje varnosti pešcev. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 10/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga pristojnim službam, da se s 
postavitvijo količkov na pločnikih ob cestah v bližini gostišča Julči zagotovi varnost pešcev. 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
4. Podpredsednik sveta Roman Rems je predlagal, da se na zelenici v Murglah na začetku ob 
diagonalni pešpoti pri parkirnih prostorih Nove Ljubljanske banke postavi kovinski koš za pasje 
iztrebke z vrečkami in opozorilno tablo, s katero se obvešča lastnike psov na pasje stranišče. Sedaj se 
vse pogosteje dogaja, da vodijo svoje pse iz vseh sosednjih območij na zelene površine pri vstopu v 
Murgle. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 11/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga pristojnim službam, da se na 
zelenici v Murglah na začetku ob diagonalni pešpoti pri parkirnih prostorih Nove Ljubljanske 
banke postavi kovinski koš za pasje iztrebke z vrečkami in opozorilno tablo, s katero se obvešča 
lastnike psov na pasje stranišče. Sedaj se vse pogosteje dogaja, da vodijo svoje pse iz vseh 
sosednjih območij na zelene površine pri vstopu v Murgle. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
Istočasno je predlagal zasaditev dreves južno od pešpoti ob Cesti v Mestni log med Gasilskim domom 
Trnovo in Trnovskimi vrati. Samo v tem delu ni  zelene zaščite proti soncu za pešce,  medtem ko je do 
Murgle-centra tega dovolj. Obenem bi s tem zaključili vstopni park v Murgle    
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 12/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana pristojnim službam predlaga zasaditev 
dreves južno od pešpoti ob Cesti v Mestni log med Gasilskim domom Trnovo in Trnovskimi 
vrati. Samo v tem delu ni  zelene zaščite proti soncu za pešce,  medtem ko je do Murgle-centra 
tega dovolj. Obenem bi s tem zaključili vstopni park v Murgle    
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Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
5. Podpredsednik sveta Dušan Milič je predlagal, da se glasni del »Trnfesta« (koncerti itd….) preseli 
pod most Barjanske ceste, ker je to za tovrstne prireditve idealna lokacija. O tem se obvesti KUD 
Franceta Prešerna, Ljubljana, Karunova 14. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 13/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je sprejel predlog, da se glasni del 
»Trnfesta« preseli pod most Barjanske ceste, ker je to idealna lokacija za tovrstne prireditve. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
6. Članica sveta Marija Ana Šalehar Stupica je opozorila na grozljivo prometno stanje pri uvozu med 
stanovanjskimi bloki Ceste v Mestni log 36 in predlagala postavitev prometnega znaka »Prepovedano 
za ves promet razen za stanovalce«. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 14/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga postavitev prometnega znala 
»Prepovedano za ves promet« z napisom »Dovoljeno za stanovalce« pri vhodu krožne dvoriščne 
poti Ceste v Mestni log 36-40. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
7. Predsednica sveta je seznanila prisotne člane z vlogo občanke Maše Kociper, v kateri predlaga 
ustrezno ureditev prometne problematike na cesti Pod topoli v Murglah. 
 
Predsednica je dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠTEV. 15/11: 
Svet Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana predlaga, da se na cesti Pod topoli 
postavi ležeče hitrostne ovire, zarišejo parkirni prostori tako, kot so predvideni po Zazidalnem 
načrtu in postavijo količki nasproti trgovine Mercator. 
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 10 članov sveta. 
Za predlagani sklep je glasovalo 10 članov sveta. 
Sklep je bil sprejet. 
 
8. Predsednica sveta je prisotne seznanila z dopisom podžupana Mestne občine Ljubljana Janija 
Möderndorferja o obveščanju četrtnih skupnosti in dopisom Društva upokojencev Trnovo v zvezi 
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bodočih prostorov četrtne skupnosti in prostorov za družbene dejavnosti, ki se bodo gradili na Riharjevi 
cesti (na lokaciji nekdanje bolnice Trnovo) 
 
Dnevni red 11. seje Sveta Četrtne skupnosti Trnovo Mestne občine Ljubljana je bil izčrpan in 
predsednica je zaključila sejo ob  21.00 uri. 
 
 
 
 
 
Zapisal: 
 
Anto BAGARIČ 
 
                  Predsednica Sveta 
                                                                                                    Četrtne skupnosti Trnovo 
                                                                                                    Mestne občine Ljubljana: 
 
                                                                                                       Branka LOVREČIČ  


